
 

Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa 15. marca 2017 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

 

Ospravedlnení: p. Ľuboš Čajnák, p. Lýdia Rúfusová 

Ďalší prítomní: p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

              p. Miriam Pallová – samostatný odborný referent 

 

A ďalší prítomní podľa prezenčnej listiny. 

                          

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 15.02.2017  

4. Spolupráca s Mestskou políciou Liptovský Hrádok  

5. VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ Liptovská 

Porúbka 

6. Žiadosť o dotáciu na záujmovú činnosť od Tanečný klub Jessy Vavrišovo 

7. Žiadosť o dotáciu na CVČ Mesta Liptovská Hrádok 

8. Schválenie termínu akcie MDD 

9. Pridelenie nájomného bytu č. 5 v bytovom dome 556 

10. Rôzne 

1. Rokovanie OZ otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Privítala všetkých prítomných.       

Starostka konštatovala, že prítomní sú siedmi poslanci, obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Rokovanie OZ je verejné vyhotovuje sa z neho  videozáznam. 

Starostka privítala aj verejnosť, ktorá sa zúčastnila rokovania. Navrhla program upraviť 

nasledovne. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 15.02.2017  

4. Spolupráca s Mestskou políciou Liptovský Hrádok  

5. VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ Liptovská 

Porúbka 

6. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce pre Tanečný klub Jessy Vavrišovo 

7. Žiadosť o dotáciu na záujmovú činnosť CVČ Mesta Liptovská Hrádok 

8. Schválenie termínu akcie MDD 

9. Pridelenie nájomných bytov č. 2 a č. 5 v bytovom dome 556  

10. Rôzne 

11. Záver 

 



Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

2. P. starostka navrhla návrhovú komisiu nasledovne: Ing. Martin Lenárt, p. Ladislav 

Hutka, p. Peter Tekel a vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za 

overovateľov zápisnice určila: p. Renátu Karnovú a p. Evu Vlčková  

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení  Ing. Martin Lenárt, p. Ladislav Hutka, p. Peter 

Tekel 

 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovú a overovateľov zápisnice 

p. Renátu Karnovú a p. Evu Vlčkovú  

  

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, , p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

3. Pri kontrole plnenia uznesení OZ  č. č. 13-21 /2017 zo dňa  15.02.2017 p. starostka 

konštatovala, že sa plnia priebežne. Predsedníčka návrhovej komisie prečítal návrh 

uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ  č. 13-21 /2017 zo dňa  15.02.2017 

a konštatuje ich priebežné plnenie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

  

4. Na predchádzajúcich rokovaniach obecného zastupiteľstva ako aj na pracovnom 

stretnutí  ponuku spolupráce predstavil náčelník Mestskej polície Liptovský Hrádok Mgr. 

Peter Čajka. S návrhom zmluvy o spolupráci boli  poslanci oboznámení na pracovnom 

stretnutí, ktoré sa konalo dňa 08.03.2017.  V krátkej diskusii svoj nesúhlas vyjadrili 

poslanci p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Peter Tekel a p. Renáta 

Karnová. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Súhlasí s uzatvorením zmluvy o pôsobení Mestskej polície Liptovský Hrádok na území 

obce. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 



Za: p. Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt  

 

Návrh uznesenia o schválení spolupráce s Mestskou políciou Liptovský Hrádok 

schválený nebol. 

Hlavná kontrolórka upozornila na situáciu v obci a konštatovala, že starostka vykonala 

všetky potrebné opatrenia na zabezpečenie verejného poriadku a bezpečnosti obyvateľov 

obce. Starostka obce ako štatutárny orgán má trestnoprávnu zodpovednosť za 

bezproblémový chod obce a ochranu zdravia jej obyvateľov. V konkrétnom prípade 

neuzatvorením zmluvy o pôsobení Mestskej polície Liptovský Hrádok na území obce 

trestnoprávna zodpovednosť prechádza na kolektívny orgán t.j. obecné zastupiteľstvo. 

5. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ Liptovská 

Porúbka bol poslancom doručený v časovom predstihu na preštudovanie. Bol zverejnený 

na web stránke obce ako aj na úradných tabuliach v zákonom predpísanej lehote. Zo 

strany občanov neboli vznesené žiadne návrhy ani pripomienky. V návrhu VZN je 

zmenená len výška dotácie, ktorú vypočítala ekonómka podľa metodiky. Predseda 

návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Prerokovalo predložený návrh VZN č. 12/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy dieťaťa Materskej školy a školskej jedálne v Liptovskej Porúbke. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa  § 4 ods. 2 písm. b) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s § 4 zák. č. 

180/2015 Zb. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene  a doplnení  niektorých 

zákonov sa uznieslo na prijatí: 

Všeobecne záväzného nariadenia číslo 12/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy dieťaťa Materskej školy a školskej jedálne v Liptovskej Porúbke. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných 

poslancov. 

 

6.  Na obec bola doručená žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – Tanečný klub Jessy 

Vavrišovo. Ekonómka p. Benková  žiadosť skontrolovala, je kompletná, vypracovaná 

v zmysle platného VZN. Poslanci boli za poskytnutie dotácie a o poslednom návrhu Ing. 

Milana Vlčeka, ktorý navrhol 50€ na dieťa poslanci hlasovali. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 



Schvaľuje  na základe žiadosti Tanečného klubu Jessy Vavrišovo dotáciu z rozpočtu 

obce  vo výške 250 €.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

7. Aj žiadosť Mesta Liptovský Hrádok je kompletná, vypracovaná podľa VZN. Mesto 

žiada dotáciu na mimoškolskú záujmovú činnosť pre 31 detí na I. polrok 2017. p. Lýdia 

Rúfusová navrhla poskytnúť dotáciu v plnej výške za mesiace, ktoré v tomto polroku deti 

navštevujú. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Schvaľuje  na základe žiadosti Mesta Liptovský Hrádok dotáciu na I. polrok 2017 za 

mesiace január - jún vo výške 43,38- € na 1 dieťa (7,23 € /mesiac/dieťa) s trvalým 

pobytom na území obce Liptovská Porúbka, pre 31 detí, ktoré navštevujú mimoškolskú 

záujmovú činnosť. Celková výška dotácie na I. polrok 2017 za mesiace január - jún 

predstavuje čiastku 1344,78 €.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

8. Z dôvodu zabezpečenia animačného programu pre deti p. starostka navrhla termín 

akcie MDD na 27. 05. 2017, nakoľko termín 03. 06. 2017 už má väčšina spoločností 

zabezpečujúcich animačné programy pre deti obsadený. Po krátkej diskusii poslanci o 

poslednom návrhu p. Renáty Karnovej, ktorá navrhla termín 28. 05. 2017 hlasovali. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje termín podujatia MDD na 28. 05. 2017. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, , p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

9. Predseda bytovej komisie Ing. Martin Lenárt oboznámil obecné zastupiteľstvo 

s návrhom na pridelenie obecných bytov.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. a v zmysle čl. 2 ods. 8  Všeobecne záväzného nariadenia č. 

5/2015 o podmienkach prideľovania bytov a správy bytových domov obstaraných s 



použitím verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania, na základe návrhu 

bytovej komisie.  

 

A, Schvaľuje pridelenie 3- izbového obecného nájomného bytu č. 5 o výmere 70,24 m²,  

ktorý sa nachádza na druhom poschodí v bytovom dome č. 556 v Liptovskej Porúbke , 

postavený na parcele KN-C č. 1395/4, zapísaný na LV č. 2559 

 

Nájomcovi: p. Denise Krutej, od 01. 04. 2017 

Na dobu nájmu 3 roky  

 

B, Schvaľuje pridelenie 3- izbového obecného nájomného bytu č. 2 o výmere 68,85m²,  

ktorý sa nachádza na prízemí bytového domu č. 556 v Liptovskej Porúbke , postavený na 

parcele KN-C č. 1395/4, zapísaný na LV č. 2559 

 

Nájomcovi:  Ingrid Balážovej, od 01. 04. 2017 

Na dobu nájmu 1 rok.  

 

C, Súhlasí so splatením finančnej zábezpeky v dvoch rovnakých splátkach do 31.05.2017 

pre nájomníka 3- izbového obecného nájomného bytu č. 2 v bytovom dome č. 556 
 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, , p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

10. p. starostka informovala: 

 

- po viacerých urgenciách nám Správa ciest Žilinského samosprávneho kraja Liptovský 

Mikuláš osadila dopravné značenie popri štátnej ceste 3. triedy v našej obci.  

 

- spracovali sme a podali žiadosť na Envirofond o poskytnutie dotácie na zateplenie 

budovy materskej školy 

 

- provizórne bola vyspravená miestna komunikácia ku bývalej škole v prírode, bola 

vysypaná špinavou, zamestnanci obce ju chodia pravidelne kontrolovať a dosýpať, 

v rámci jarného upratovania boli pozametané cesty v celej obci 

 

- ako som Vás už informovala z dôvodu poruchy na vodovodnom potrubí v novinovom 

stánku došlo k poškodeniu fasády – opadala omietka, objekt naďalej vetráme, musí 

vyschnúť a následne fasádu opravíme 

 

- minulý víkend pri silnom vetre polámalo stromy na cintoríne, dňa 13.03. 2017 bola 

drevná hmota odstránená, nedošlo k poškodeniu pomníkov, na jednom hrobe bola 

posunutá platňa, zamestnanci obce ju napravili a poprosím kamenára aby ju zalepil. Po 

dohode s Urbárskym pozemkovým spoločenstvom budú ďalšie stromy /sucháre/ 

v objekte cintorína vypílené 

 

- Dom smútku je zvnútra poriadený a jeho okolie je upravené. V tejto súvislosti by som 

Vás chcela informovať, že dňa 10. marca vyhlásil Žilinský samosprávny kraj výzvu č. 

3/2017 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu Žilinského 

samosprávneho kraja na rok 2017. V rámci programu regionálny rozvoj spracujeme 

žiadosť o dotáciu na úpravu a tvorbu verejného priestoru, kde budeme žiadať dotáciu na 



úpravu okolia a terénne úpravy pri domu smútku. Maximálna výška dotácie je 1500 €, 

spolufinancovanie 20% 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A, Súhlasí so spracovaním žiadosti k výzve č.3 ŽSK na predkladanie žiadosti o  

o  poskytnutie dotácie z rozpočtu Žilinského samosprávneho kraja na rok 2017  v rámci 

programu regionálny rozvoj – úprava a tvorba verejného priestoru domu smútku 

 

B, Súhlasí so spolufinancovaním projektu vo výške 20 % z celkových oprávnených 

výdavkov 
 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, , p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

- Do konca mesiaca ešte spracujeme a zašleme nasledovné žiadosti:                                         

na Ministerstvo financií – na individuálne potreby obce, na rekonštrukcie rozvodov 

elektriky v triedach Materskej školy 

na Ministerstvo vnútra  – žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, na 

pridelenie motorového vozidla Mercedes vario, a na protipovodňový vozík 

 

- Bola zverejnená výzva z operačného programu ľudské zdroje na predkladanie žiadostí 

o dotáciu na sanáciu nelegálnych skládok odpadov, naša obec sa nachádza v zozname 

oprávnených žiadateľov, spolufinancovanie je 5%. Navrhujem, aby OZ schválilo 

zapojenie sa do tohto projektu a jeho 5% spolufinancovanie. Uvedené navrhujem z 

dôvodu, že v okrajovej časti obce pri Kráľovej Lehote smerom na Malužinú sa 

nachádzajú nelegálne skládky odpadu, ktoré je v zmysle legislatívy povinná odstrániť 

naša obec, keďže sa nachádzajú v našom katastrálnom území a podľa informácií z Polície 

Liptovská Hrádok pôvodcov odpadu sa nepodarilo zistiť. Odpad nám vyvážajú aj v iných 

častiach katastra. Príkladom je aj kontajner, ktorý je umiestnený na cintoríne. Ten bol 

v piatok vyvezený. V pondelok ráno už bol znova naplnený a množstvo odpadu bolo 

nahádzané okolo neho. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

  

A, Súhlasí so spracovaním žiadosti o nenávratný finančný príspevok na vybudovanie, 

resp. dobudovanie systému triedeného zberu a odvozu komunálneho odpadu a realizáciu 

sanačných prác na nelegálnych skládkach, Operačný program Ľudské zdroje 

 

B, Súhlasí so spolufinancovaním projektu vo výške 5% z celkových oprávnených 

výdavkov 
 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  7 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, , p. Peter 

Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 



Zasadnutie OZ  máj 2017 – schválený termín 17. 05. 2017 v tomto termíne sa koná snem 

ZMOS, ktorého som delegátom a 24. 05.2017 som pracovne odcestovaná. Je na 

rozhodnutí OZ či stanoví náhradný termín, alebo sa rokovanie OZ v máji neuskutoční.  

Po krátkej diskusii sa poslanci dohodli, že rokovanie OZ sa v mesiaci máj neuskutoční. 

-Lávka cez Váh a SKI Centrum ZAPAČ s.r.o., podľa info p. Pilárika rozostavaná stavba 

lávky ce rieku Váh nie je evidovaná v majetku spoločnosti. 70% vlastník spol. SKI 

CENTRA ZAPAČ s.r.o., ktorým bola spol. SKV AGENCY s.r.o. bola na základe 

rozhodnutia Okresného súdu Žilina zrušená a vymazaná z obchodného registra. 

- p. Karnová – bolo by vhodné spropagovanie separovaného zberu. 

Do domácností bol na jeseň doručovaný leták ohľadom separovania. Zaktualizujeme 

obecnú stránku.  

p. Vlčková  pripomenula podujatie Deň matiek, ktoré sa tradične koná druhú májovú 

nedeľu, tento rok to vychádza na 14. mája. Kultúrna komisia zabezpečí program, obecný 

úrad propagáciu na web stránke obce a v miestnom rozhlase. 

Priestor pre vyjadrenie sa verejnosti nikto nevyužil. 

11. p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní OZ,  

a konštatovala, že najbližšie zasadnutie OZ sa bude konať  19. apríla 2017 so začiatkom 

o 16.30  hod. 

 

Zasadnutie bolo  ukončené o 18:00 h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, z.v.      

                                                                                                                                          

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, z.v. 

 

 

Overovatelia zápisnice:    p. Renáta Karnová, z.v. 

 

          p. Eva Vlčková, z.v.  

  


